



Services Australia Child Care Subsidy

就已獲批准的照顧兒童服務費用，Services Australia可以為您提供幫助。

我們會將 Child Care Subsidy

（照顧兒童補助）直接支付給照顧您孩子的機構，以減輕您需要支付的費用。

您可以獲得的補助金額視乎您的家庭收入、您使用的照顧兒童服務種類、您孩子的年齡，以及您和您伴侶參與認可活動的時間長短。

認可的參與活動包括工作、學習、培訓或志願服務。

Services Australia 也為一些家庭提供Additional Child Care Subsidy（額外照顧兒童補助）。

這包括：

- 祖父母和曾祖父母
- 從領取收入補助過渡至有工作收入的家庭
- 正面對暫時性財務困難的家庭，以及
- 照顧弱勢兒童或照顧有被傷害、虐待或忽視風險的兒童的家庭。

您可以透過 myGov 使用 Centrelink 線上帳戶申請 Child Care Subsidy。

若需更多資訊，請瀏覽 servicesaustralia.gov.au/childcaresubsidy

致電 131 202，用您的語言與我們討論 Centrelink 的福利金和服務。



Services Australia Child Care Subsidy

Services Australia can help with the cost of approved child care.

We pay Child Care Subsidy directly to your child care provider to reduce the fees you pay.

The amount of subsidy you can get depends on your family's income, the type of child care you use, the age of your child and the hours of recognised participation you and your partner do.

Recognised participation can include work, study, training or volunteering.

Services Australia has an Additional Child Care Subsidy as extra support for some families.

This includes:

- grandparents and great grandparents
- families moving from an income support payment to work
- those experiencing temporary financial hardship, and
- those caring for a child who is vulnerable or at risk of harm, abuse or neglect.

You can claim Child Care Subsidy using your Centrelink online account through myGov.

For more information, go to **servicesaustralia.gov.au/childcaresubsidy**

Call **131 202** to speak with us in your language about Centrelink payments and services.